
Minnesanteckningar förda vid möte med MK via TEAMS 2024-11-12 

Närvarande: Zennica Hammar, Anders Nordberg, Martin Löfgren, Ann-Charlotte 
Nilsson, Birgitta Lagnell, Mia Breding. 

1. Inledning och välkomnande 
Verksamhetsordförande Ann-Charlotte Nilsson inledde mötet med att hälsa 
deltagarna välkomna och meddelade att mötets syfte är att informera om 
distriktsträffen mm. 

2. Verksamhetsstöd 
Ann-Charlotte Nilsson informerade om vad kommittén jobbar med och planerar 
framåt. Tankar om SPF och PRO lyftes. På distriktsträffen skall Anders Nordberg dela 
sina upplevelser.  

Mentorbridge – Det beslutades att mentorsbridgen i fortsättningen ska ha ett HCP på 
40+ i stället för 45+ och vi hoppas att det ska locka till fler deltagare i vårens 
simultantävling. 

Nybörjarträffen/SM Par Nybörjare – MK:s förslag är att flytta SM-finalen för 
nybörjare till slutet av festivalveckan för att fylla ut då antalet besökare tunnas ut i 
slutet. Ett beslut togs att undersöka intresset av detta förslag vid distriktsträffen samt 
utbildningshelgen 2025. Om det är intressant för våra medlemmar ska ett förslag 
göras och skickas vidare till festivalkommittén. 

DM 30 + – De som i huvudsak spelar lagtävlingar har i regel ett högre hcp än de skulle 
ha haft om de spelat motsvarande antal partävlingar. Det upplevs på en del ställen 
som ett problem då det i vissa fall motverkar tanken att det skall vara mindre 
rutinerade som deltar i hcp-begränsade partävlingar. Zennica Hammar lovade att ta 
upp frågan vid nästa TK möte för att se om det finns anledning för att förändra 
upplägget. 

Frågeformuläret – för distriktsstämman och utbildningshelgen är klart och en av 
frågorna skall vara om det upplevs som positivt att lägga sista helgen på festivalen för 
dom mindre rutinerade 

 

Vid pennan 

Zennica Hammar 


	1. Inledning och välkomnande
	2. Verksamhetsstöd

